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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 17.6.2020                                               č. 5/2020 

 

Miesto rokovania: Mestský úrad Stará Ľubovňa, malá zasadačka 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

Neprítomní:   

MUDr. Peter Karaš, JUDr. Rastislav Stašák 

 

Prizvaní:   

- 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Informácia o čerpaní dotácií klubov počas nečinnosti spôsobnej pandémiou COVID-19 

s povinnosťou vrátenia nevyčerpaných  zdrojov mestu podľa VZN č. 44 (čl.5, 6, 9, 10, 11). 

3. Zhodnotenie čerpania dotácií klubov podľa nových kritérií s možnosťou objektívnych úprav 

dokumentu dotačných kritérií či online dotazníka.  

4. Informácia o stave a plánoch športových podujatí organizovaných mestom Stará Ľubovňa. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 5. rokovanie 

komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) v roku 2020.  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 11: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 5.  rokovania v zmysle predloženého návrhu. 
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K bodu č. 2 

 

Komisia sa venovala  čerpaniu dotácií klubov počas nečinnosti spôsobnej pandémiou COVID-

19 s povinnosťou vrátenia nevyčerpaných  zdrojov mestu podľa VZN č. 44 (čl. 5, 6, 9, 10, 11). K tomuto 

bodu členovia komisie diskutovali aj mailom. 

 

Mgr. Patrik Boďo (mail 25.5.2020): 

 Zapeklitá situácia vznikla po odoslaní dotácií klubom na rok 2020. Hneď na to totiž boli na 

Slovensku pozastavené všetky športové podujatia. Klubom tak odpadli viac ako trojmesačné 

náklady na dopravu, tréningy, súťaže a pod. Prvotný návrh Rasťa Repku spočíval požiadať 

kluby o dobrovoľné vrátenie financií za dané obdobie, ktoré by boli mestom použité na pomoc 

ľuďom postihnutých COVID-om, resp. ľuďom v krízovej situácii. Po konzultácii s primátorom 

mesta Ľubošom Tomkom a prednostom MÚ Alešom Solárom sme dospeli k tomu, že by sa síce 

jednalo o netradičnú a zároveň hodnotovú pomoc, no z technického hľadiska by to zrealizovať 

nešlo. Navyše, podľa VZN. č. 44 (čl. 5, ods. 5, 6, 9, 10, 11) budú kluby ku koncu roka 2020 

povinné predložiť vyúčtovanie dotácie, pričom nevyčerpané prostriedky musia byť vrátené na 

účet mesta, z ktorého boli poskytnuté. 

 

p. Roman Šipoš (mail 26.5.2020): 

 V prvom rade súhlasím s myšlienkou, že je správne podporiť finančne alebo akokoľvek slabších 

počas tejto, ako ju voláme “zapeklitej” situácie. Absolútne však nesúhlasím a vôbec sa 

nestotožňujem s tým, aby sa to dialo prostredníctvom “vrátenia dotácií”, aj keď je to na 

dobrovoľnej báze (odhliadnuc od technického problém vyúčtovania dotácie za rok 2020 

neskôr).  

 Chýbajúci sociálny kontakt a motiváciu - prostredníctvom rôznych aktivít online alebo offline 

zabezpečoval veľakrát práve tréner, alebo partie okolo klubov. Mnohokrát sa tak dialo 

intenzívnejšie a oveľa lepšou spätnou väzbou.  

 Predpokladám, že nie všetky kluby sedeli doma a netrénovali - za volejbal viem zodpovedne 

povedať, že tréningov bolo síce menej ako by malo byť, ale prebiehali. Nemyslím si, že je preto 

vhodné sa baviť v tejto chvíli o tom, že by kluby mali nejakú časť dotácie vrátiť.  

 Nie je pravda, že klubom odpadli viac ako 3-mesačné náklady. Z hľadiska financií napríklad 

VKM - netrénovalo v hale 2,5 mesiaca (jeden z prvých klubov už 10.03.2020, ktorý tréningový 

proces prerušil ešte vtedy, keď to nebolo povinné) - to znamená, že minul menej peňazí na 

športovú halu (avšak tieto idú naspať do mesta) a ihneď ako to bolo možné obnovil tréningy na 

plážovom ihrisku “súkromníka” - čiže reálne vynaložil na tento proces prostriedky.  

 

Diskusia na rokovaní komisie: 

PaedDr. Štefan Joštiak: 

 nechať kluby nech robia svoju činnosť, pri vyúčtovaní sa zdokladujú všetky veci   

 

 p. Roman Šipoš  

 dostali sme 91 tis. na prerozdelenie, požiadavka bola násobne vyššia, kluby nežiadali na 

všetku svoju činnosť peniaze, keby mesto splnilo aj 100  % ich požiadavok aj tak to 

nevykryje celú činnosť klubu, 

 možno by bolo vhodné urobiť prieskum - čo kluby vykonávali  cez 3 mesiace 

  

https://www.staralubovna.sk/resources/File/0-vzn-c-44-o-poskytovani-dotacii.pdf


3 
 

V závere bodu 3 komisia skonštatovala, že kluby budú postupovať v zmysle VZN. č. 44 (čl. 5, 

ods. 5, 6, 9, 10, 11). 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 12: 

Komisia   berie na vedomie informáciu o čerpaní dotácií klubov počas nečinnosti spôsobnej 

pandémiou COVID-19 s povinnosťou vrátenia nevyčerpaných  zdrojov mestu podľa VZN č. 44 (čl. 5, 

6, 9, 10, 11). 

 

K bodu č. 3 

Komisia zhodnotila čerpanie dotácií klubov podľa nových kritérií. Člen komisie  p.  Roman 

Šipoš navrhuje spracovať dotazník o spokojnosti pridelenia dotácii s otázkami napr.: 

 Ako ste spokojný s výškou pridelenej dotácie? 

 Myslite si, že kritéria sú objektívne? 

 Máte nejaký návrh ako kritéria zmeniť? 

Cieľom dotazníka bude zistiť subjektívny názor klubov na jednotlivé kritéria. 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0 

 

Prijaté uznesenie č. 13: 

Komisia   ukladá predsedovi spracovať dotazník o objektívnosti kritérií a výške pridelených 

dotácií na základe schválených kritérií v termíne do konca septembra 2020. 

 

K bodu č. 4 

Predseda komisie informoval prítomných o športových podujatiach, ktorých príprava bola v   

pláne práce  v mesiaci apríl a to: 

 

Športové podujatie partnerských miest - Vsetín 

Mgr.  Patrik Boďo (mail 25.5.2020) 

 Hier sa zvykne zúčastniť veľké množstvo detí, ktoré v danom meste ostávajú viac ako jeden 

deň, čím sa výrazne zvyšuje riziko akýchkoľvek vírusových ochorení. Okrem toho, konanie hier 

https://www.staralubovna.sk/resources/File/0-vzn-c-44-o-poskytovani-dotacii.pdf
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by sa aj za prísnych hygienických opatrení zrejme nestretlo s pochopením rodičov, preto 

organizovanie hier ostáva tento rok pasé. 

Športové podujatie   Beh za zdravé mesto 2020 

PaedDr. Štefan Joštiak na rokovaní komisie konštatoval, že v súčasnej situácii sa podujatie 

konať nebude. Ak by sa situácia zmenila, je možné v priebehu 2 týždňov podujatie pripraviť. 

 

 Zároveň informoval, že podujatie Banánový beh závisí od schválenia konania Ľubovnianskeho 

jarmoku, pretože banánový beh je súčasťou jarmoku. V súčasnosti  podujatie  Ľubovniansky jarmok 

2020 nie je povolené. 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, PaedDr. Štefan Joštiak, Rastislav Repka,  PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

  

Prijaté uznesenie č. 14: 

Komisia   berie na vedomie informáciu o stave a plánoch športových podujatí organizovaných 

mestom Stará Ľubovňa. 

K bodu č. 5 

- 

K bodu č. 6 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. Patrik 

Boďo.    

 

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 
 

 

 

 

 

 

MESTO  STARÁ ĽUBOVŇA 

U z n e s e n i a   č. 11 -14 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 17.6.2020                                               č. 5/2020 

 

 

Uznesenie č. 11: 

Komisia  

s c h v á l i l a   program 5. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 12: 

 

Komisia   

b e r i e   n a   v e d o m i e informáciu o čerpaní dotácií klubov počas nečinnosti spôsobnej 

pandémiou COVID-19 s povinnosťou vrátenia nevyčerpaných  zdrojov mestu podľa VZN č. 44 (čl. 5, 

6, 9, 10, 11). 

 

Uznesenie č. 13: 

 

Komisia   

u k l a d á    predsedovi spracovať dotazník o objektívnosti kritérií a výške pridelených dotácií 

na základe schválených kritérií v termíne do konca septembra 2020. 

 

Uznesenie č. 14: 

 

Komisia   

b e r i e   n a   v e d o m i e   informáciu o stave a plánoch športových podujatí organizovaných 

mestom Stará Ľubovňa. 

 

 
    Mgr. Patrik Boďo v. r. 

        predseda komisie 

Stará Ľubovňa 17.6.2020 

 

 

Zapísala: Mgr. Anna Lukáčová 


